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DIALOOGMOMENT STADSPARK 
VERSLAG - 9 OKTOBER 2022 

14 tot 16 uur 

Deelnemers: +/- 75 personen 

Ontwerpteam: Hans Druart (Omgeving) 

Stad en district Antwerpen: Evelyn Adriaensen, Isa Jollings, Marianne Possemiers, Andries 
Gouweloose 

Districtsbestuur: Tom Van den Borne, Paul Cordy 
 
 
Het dialoogmoment bestond uit 1 doorlopend moment van 2 uur. Aan de hand van 6 infopanelen 
werden de deelnemers geïnformeerd en werd de dialoog aangegaan. De panelen werden opgesteld 
op het pad tussen Grand Café Capital en het speelterrein. De infopanelen zijn beschikbaar via 
www.antwerpenmorgen.be/stadspark en ze hangen tijdelijk in het park aan de omheining van de 
voormalige laad- en loszone van de groendienst. 

1.   OPWAARDERING VAN HET GROEN 

• De zone bij de groendienst (bij container), mag ook een opwaardering krijgen. Die is 
momenteel nog afgeschermd. 

2.   HERSTEL VAN DE STADSPARKVIJVER 

• Er groeit te veel riet in de vijver. 

• Riet in de vijver werd weggedaan maar is op ongeveer in 1 maand terug gegroeid. Kan dat 
niet op een andere manier worden weggenomen (met de wortels) zodat het minder snel 
terug komt? 

Antwoord: in maart 2022 werd het riet gemaaid, maar het schiet snel weer op. Het 
herwaarderingsplan bepaalt welke plekken een rietkraag krijgen en welke plekken vrij van riet 
gemaakt worden. In de toekomst zal meer riet gemaaid en verwijderd worden. Er blijft een deel 
behouden voor de ecologische waarde van de vijver en als schuilruimte voor fauna. 

• Wordt de vijver een zwemvijver? 

Antwoord: nee. Daarvoor is de stadsparkvijver niet geschikt. 
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3.   ZONE ROND HET OORLOGSMONUMENT 
  TERUG DEEL VAN HET PARK 

• Meerdere mensen geven aan om prioriteit te geven aan de zone rond het oorlogsmonument 

4.   HERINRICHTING VAN DE SPEELZONE 

• Kan er ook schors in de speeltuin in plaats van zand? Kinderen vinden het fijn, maar er gaat 
ook telkens een deel mee naar huis. (2x) 

• Graag extra zitbanken aan de speeltuin (2x) en voldoende zitbanken in het algemeen. 

• Zeker klimmen voorzien in de speeltuin, is een erg populaire bezigheid. 

• Wordt de skatezone ook aangepakt?  
De skatezone in het Stadspark is ook een internationaal bekende skatespot. Buitenlandse 
skaters die Antwerpen bezoeken, komen langs deze skatezone. Goed onderhoud is nodig en 
vernieuwing welkom. Skaters maken gebruik van verschillende plekken in de stad en blijven 
niet op één locatie hangen. Aan Park Spoor Noord mag meer aandacht besteed worden aan 
toestellen voor minder ervaren skaters. Op Linkeroever zijn het nogal rare obstakels. Is een 
tijdelijk overdekking van een skateterrein in de wintermaanden een optie? Zoals een tijdje op 
Spoor Oost (toestellen zijn intussen verdwenen). Het Theaterplein wordt als positief ervaren. 
Ook de ondersteuning vanuit de handelaars en KNS wordt als positief ervaren. Er mag meer 
aandacht besteed worden aan skatevriendelijke stadsontwikkeling. Zo hoeft achteraf niet 
over schade te worden geklaagd. De skatestoppers aan de Scheldekaaien en anti-skateaanleg 
van het Mediaplein getuigen van weinig inlevingsvermogen van de stad. Een ontwerp dat 
rekening houdt met het gebruik voorkomt frustraties. De meeste skaters respecteren het 
einduur vaan 22u, maar ook in de skatezone van het Stadspark zijn nadien nog hangjongeren 
die geluidsoverlast veroorzaken.  

• Tot 2019 was er de skatewedstrijd King of Districts, kan deze niet terug georganiseerd 
worden? Dit geeft zichtbaarheid aan skaters en zorgt voor een positieve vibe. 

• Vernieuwing van de skatezone aub. Ondergrond begint te verslijten, nagaan of hier 
onderhoud nodig is. 
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5.   OPWAARDERING VAN HET PARKMEUBILAIR 

• Verdwijnt het hekwerk rond de voormalige laad- en loszone van de groendienst? 

Antwoord: ja. Op termijn verdwijnt het hekwerk zo veel als mogelijk in het hele park.  

• Op het parkplan ter hoogte van het hotel aan de Quinten Matsijslei hangt een verkeerde ‘u 
bent hier’ sticker. Dit klopt niet. 

Antwoord: het herwaarderingsplan bepaalt dat alle communicatie in het park vervangen 
wordt door nieuwe dragers. Ook dit plan wordt vernieuwd in de huisstijl van de Antwerpse 
parken. 

• Er is vraag naar een pingpongtafel, zoals in het Brilschanspark in Berchem.  
Dit is een nieuwe vraag 

• Vraag naar schaaktafeltjes in het park. 

• Extra zitbanken verspreid in het park 

6.   ANDERE DIALOOGONDERWERPEN 

• In het voorontwerp is de (wandel)doorgang - oversteek van de Rubenslei naar de Louiza-
Marialei verdwenen. Wat zal daar komen? Graag voorrang voor voetgangers en fietsers. 

• Op de grote as komen camera’s, zijn er ook elders in het park camera’s voorzien? Graag een 
zo groot mogelijke dekking. Ook aan de kant van het oorlogsmonument. 

• De vraag naar publieke toiletten blijft groot. Hoewel het voorontwerp hier geen expliciete 
uitspraak over doet, is dit een grote wens van veel parkbezoekers. Op het Theaterplein kwam 
recent een openbaar toilet bij, en voorbeelden uit andere steden tonen aan dat dit zeker een 
realistische vraag is. (4x) 

• Komt er een parkwachter? 

Antwoord: nee, er komt geen eigen parkwachter voor het Stadspark. De stadstoezichters zijn 
actief in het Stadspark en de omliggende wijken. Voor specifieke problemen kan ook de 
bijzondere veldwachter van de stad ingeschakeld worden. De wijkpolitie en buurtregie volgen 
het park en de omgeving van nabij op. De groendienst is dagelijks aanwezig in het Stadspark. 
Zij hebben een uitvalsbasis achteraan Grand Café Capital. 

• Komt er nog extra kunst in het park? Bijvoorbeeld een kunstwerk vergelijkbaar met een 
Giacometti. Het Middelheimmuseum heeft een prachtige collectie. 

Antwoord: in het voorontwerp is één locatie voor een extra kunstwerk voorzien. Er zijn een 
paar kleine wijzigingen, maar de meeste monumenten en kunstwerken blijven op dezelfde 
plek staan. Het Middelheimmuseum beheert alle beelden. Zo ook het Publiek Figuur aan de 
Quinten Matsijslei. Deze sokkel heeft een jaarlijks wisselende invulling. Het beeld ‘Figures of 
Absence’ van kunstenaar Goshka Macuga zal permanent in het park geplaatst worden. 

• De vraag naar een hondenloopzone blijft groot. 

• Wegdek van de Keiligbrug is glad bij regenweer. Oude mensen durven niet meer op de brug 
wandelen. Graag een oplossing. 
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• Kunnen de omliggende straten niet weg? Zodat het park groter wordt. 

• De ligweide rondom de vijver is top! 

• Het zijn mooie plannen! 

• Hoewel verminderd, blijven er toch klachten over geluidsoverlast bij evenementen in Café 
Capital. 

• Capital geeft soms nog geluidsoverlast als de feestjes laat ’s avonds buiten plaatsvinden en 
niet in de kelder. Kan er sensibilisering gebeuren? 

• Wat zijn de plannen voor het parkeren van bussen in de Quinten Matsijslei? (2x) 

• Het voorkomen en verwijderen van zwerfvuil kan nog beter. De paden worden netjes 
geruimd, maar tussen de struiken en in de bosjes is het dikwijls erg vies. 

• Vraag naar voldoende vuilbakken. Ook exemplaren zonder elektrische bediening (op 
zaterdag). 

• Te weinig vuilbakken aanwezig in het park, er blijft teveel zwerfvuil achter in het groen. 

• Meer acties om zwerfvuil uit het park te verwijderen 

• Voorkeur om geen betonnen pad doorheen het park te trekken, liever de halfverharding dat 
zorgt voor vertraging en een auditieve component. 

• Opvolging van cruising in het park, onveiligheidsgevoel ’s nachts. 

• Het voetpad aan de Van Eycklei richting het plein versmalt, en is aan het einde net voor het 
plein te smal. Wordt dit opgelost in het ontwerp? 

• Tevredenheid over de nieuwsbrieven die verdeeld worden om iedereen op de hoogte te 
houden. 


